

ISI 收录期刊
《中国学术期刊影响因子年报》统计源期刊
《CAJ - CD规范》执行优秀期刊

ISSN 1003—5508
CN 51-1217/S

四川林业科技

JOURNAL OF SICHUAN FORESTRY
SCIENCE AND TECHNOLOGY

ISSN 1003-5508



1 2 >

9 771003 550151

万方数据

第36卷
2015

6

四川林业科技

SICHUAN LINYE KEJI

2015年 第36卷 第6期

目次

· 研究报告 ·

- 川渝兽类物种的濒危系数指标及其聚类分析 董科,丁瑞华,周道琼,等(1)
- 岷江上游森林风景资源景观美学评价 蔡小虎,吴雪仙,谢大军,等(11)
- 天全县光叶蕨人工种群适宜生境地选择 余凌帆,何让,杨梅,等(17)
- 野化培训大熊猫对人工巢穴利用的初步研究 张明春,谢浩,黄炎,等(23)
- 都江堰灵岩山香樟过熟林种子雨分布特征 马莲花,罗豫川,陈诚,等(27)
- 油橄榄叶提取物的化感作用(1)对5种植物种子萌发的影响 周轩,王维香,陈祥贵,等(32)

· 专题研究 ·

- 天全县香果树生境比选研究 万军,张小平,曹小军,等(40)
- 甘肃白龙江干旱河谷不同海拔梯度植物 α 分析 王飞,郭星,陈国鹏,等(47)
- 宝兴县硗碛镇峨眉冷杉人工林群落结构与碳密度 王文武,赵庆霞,冯德枫(52)
- 滇中地区华山松不同树种组成混交林林分空间结构研究 王蕾,刘浪,王玮玮,等(57)
- 四川区域内食用林产品质量安全因子风险分析研究 付卓锐,郑窈,吴斌,等(62)
- 重庆市退耕还林工程社会经济效益研究 薛兰兰,王轶浩,徐卓,等(69)
- 苇河红松二代种子园自由授粉子代评选 宋云平,闫朝福,刘洪志,等(74)
- 我国彩叶三角梅种质资源及其园林应用 周群,张万旗,林河也(77)
- 山西省天保区森林生态系统服务功能价值评估 马军(81)

· 试验研究 ·

- 鹅掌楸属种源生长性状变异与优良种源选择 贾晨,周永丽,陈国平,等(85)
- 温度和水分胁迫对构树种子萌发的影响 杨平,朱学慧,姬慧娟,等(90)
- 时空分布对油樟精油含量的影响研究 莫开林,费世民,吴斌,等(93)
- 撑绿3号杂交竹高产培育技术研究 王勇,高会彬,贾廷彬,等(95)
- 不同生物农药对曲纹紫灰蝶幼虫的防治试验报告 张海燕,杜万平,何晓勤,等(100)
- 油橄榄叶枯病防治试验 何昌强(104)

· 考察报告 ·

- 日本无刺花椒考察报告 徐惠,吴宗兴(107)

· 专题讨论 ·

- 广元市森林生态旅游的SWOT分析及发展对策 张中山,王雪飞,郭志耀,等(117)
- 高石梯森林公园旅游资源现状与开发对策 周小平,黄雨建,王敬(121)
- 提高江市林业产业竞争力和林业可持续发展的探讨 邓会蓉,苏泽源(124)
- 珍稀树种铁力木的保护研究 许林红,蒋云东,李思广(128)
- 楚雄市建城区行道树植物区系研究 李秀寨,韦宇,施起勇,等(130)
- 松潘县城区行道树绿化调查分析研究 胡勇,杨小建,谢英(134)
- ERP在科学事业单位财务管理中的实施应用初探 刘燕(137)
- 乡土珍贵用材树种绒毛番龙眼的育苗造林技术 邱琼,裴艳辉,杨德军(139)

Journal of Sichuan Forestry Science and Technology

Vol. 36, No. 6, 2015

Contents

Research Reports

- Indices of vulnerability coefficient and their cluster analysis of mammal species in Chongqing and Sichuan DONG Ke, Ding Rui-hua, ZHOU Dao-qiong, et al. (1)
- The aesthetic evaluation of landscape forest resources in the upper reaches of the Minjiang River CAI Xiao-hu, WU Xue-xian, XIE Da-jun, et al. (11)
- Selection of appropriate habitats for artificial populations of *Cystoathyrium chinensis* in Tianquan County YU Ling-fan, HE Rang, YANG Mei, et al. (17)
- Responses of the wild training giant panda to the man-made nest ZHANG Ming-chun, XIE Hao, HUANG Yan, et al. (23)
- The distribution features of the seed rain of overmature *Cinnamomum camphora* forest in Dujiangyan City, China MA Lian-hua, LUO Yu-chuan, CHEN Cheng, et al. (27)
- A study of allelopathy of olive leaf extract (I)——Their influences of the seed germination of five species of plants ZHOU Xuan, WANG Wei-xiang, CHEN Xiang-gui, et al. (32)

Researches on Special Topics

- A comparative study of ecological habitat of *Emmenopterys henryi* in Tianquan County WAN Jun, ZHANG Xiao-ping, CAO Xiao-jun, et al. (40)
- α analysis of plants on different elevation gradients in arid valleys of the Bailong River in Gansu Province WANG Fei, GUO Xing, CHEN Guo-peng, et al. (47)
- The community structure and carbon density of *Abies* plantation in Qiaoqi Town of Baoxing County WANG Wen-wu, ZHAO Qing-xia & FENG De-feng (52)
- Research on the stand spatial structure of mixed *Pinus armandii* forest of different tree species composition in central Yunnan areas WANG Lei, LIU Lang, WANG Wei-wei, et al. (57)
- Research on the risk analysis of edible forest product quality safety factors in Sichuan areas FU Zhuo-rui, ZHENG Tiao, WU Bin, et al. (62)
- A study of social and economic benefits of the Defarming-and-afforestation Project in Chongqing XUE Lan-lan, WANG Yi-hao, XU Zhuo, et al. (69)
- Selection of the free-pollination progeny in the second-generation *Pinus koraiensis* seed orchard SONG Yun-ping, YAN Chao-fu, LIU Hong-zhi, et al. (74)
- Color-leafed bougainvillea germplasm resources and garden application in China ZHOU Qun, ZHANG Wan-qi & LIN He-ye (77)
- Evaluation on values of forest ecosystem service function in the natural forest protection area in Shanxi Province MA Jun (81)

Experiments and Researches

- A study of variation of growing traits of *Liriodendron* and its excellent provenance selection JIA Chen, ZHOU Yong-li, CHEN Guo-ping, et al. (85)
- Effect of temperature and water stress on germination of *Broussonetia papyrifera* YANG Ping, ZHU Xue-hui, JI Hui-juan, et al. (90)
- The influence of temporal and spatial distribution on essential oil content in *Cinnamomum longepaniculatum* MO Kai-lin, FEI Shi-min, WU Bin, et al. (93)
- A study of high-yield cultivation technology of *Bambusa pervariabilis* \times *Dendrocalamopsis grandis* WANG Yong, GAO Hui-bin, JIA Ting-bin, et al. (95)
- Test report on controlling the larvae of *Chilades pandava* by use of different biological pesticides ZHANG Hai-yan, DU Wan-ping, HE Xiao-qin, et al. (100)
- Control tests of olive leaf blight HE Chang-qi (104)

An Inspection Report

- Investigation report on *Zanthoxylum Japonica* in Japan XU Hui & WU Zong-xing (107)

Monographs

- The SWOT analysis and development strategy of forest eco-tourism in Guangyuan City ZHANG Zhong-shan, WANG Xue-fei, GUO Zhi-yao, et al. (117)
- The present situation of tourist resources in Gaoshiti Forest Park and its development strategy ZHOU Xiao-ping, HUANG Yu-jian & WANG Jing (121)
- A discussion on the competitiveness of Jiangyou forestry industry and sustainable forestry development DENG Hui-rong & SU Ze-yuan (124)
- On the protection of rare common mesua species XU Lin-hong, JIANG Yun-dong & LI Si-guang (128)
- Research on flora of street trees in Chuxiong City LI Xiu-zhai, WEI Yu, SHI Qi-yong, et al. (130)
- Investigation of the road greening in the urban area of Songpan County HU Yong, YANG Xiao-jian & XIE Ying (134)
- Discussion on the application of ERP in finance management in Scientific research institutions LIU Yan (137)
- Seedling raising and afforestation techniques of precious timber tree species *Pometia tomentosa* QIU Qiong, Pei Yan-hui & YANG De-jun (139)

《四川林业科技》第八届编辑委员会

名誉主编：尹伟伦（工程院院士）

主 编：李荣伟

副 主 编：王金锡 官 燕 杨灌英 王 莉（常务）

编 委：（按姓氏笔划为序）

马明东 王 刚 龙汉利 石 锐 毕慧泉（澳大利亚） 向成华 刘 庆

刘广兵 刘 波 刘兴良 张 健 张江陵 张 立（美国） 吴春艳

李国辉 李映平 杨佐忠 陈先林 周立江 郭洪英 慕长龙 赵晓云

费世民 胡庭兴 曹昌楷 黎治福

美 编：邓继成

JOURNAL OF SICHUAN FORESTRY SCIENCE AND TECHNOLOGY

四川林业科技

（双月刊·公开发行）

（1979年创刊）

JOURNAL OF SICHUAN FORESTRY
SCIENCE AND TECHNOLOGY

(Bimonthly, Openly distributed)

(Started in 1979)

主管 四川省林业厅
主办 四川省林学会
四川省林业科学研究院
主编 李荣伟
编辑 《四川林业科技》编辑部
（中国 成都 星辉西路18号 邮编610081）
2015年第6期（总第167期）
出版 2015年12月
印刷 成都蜀通印务有限责任公司

Administered by Sichuan Forestry Department
Sponsored by Sichuan Forestry Society and Sichuan Academy of
Forestry
Editor in chief: LI Rong-wei
Edited by Editorial Department of "Journal of Sichuan Forestry
Science and Technology"
(18 Xinhuixilu, Chengdu 610081, China)
No.6(Total No.167),2015
Publishing Date:Dec., 2015
Printed by Shutong Printing Service Co.Ltd.,Chengdu,China

广告经营许可证号：5100004001007

E-mail:scslxh2004@163.com

Tel.No.(028)83220733

定价：10.00元